
 
 
Geachte lezer, 
 
Vandaag ontvangt de CDA nieuwsbrief van de maand mei. U leest hierin over onze nieuwe 
voorzitter en hoe de uitwerking van een CDA initiatief over het kindbudget succesvol wordt 
voortgezet. Tot slot een bijdrage van Ramon Blaauw over het waarom van de politiek. 
Ik wens u veel leesplezier. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
namens het bestuur van de afdeling Elburg 
 
Peter van der Neut 
(Redactie CDA Nieuwsbrief)  
 

Nieuwe voorzitter CDA afdeling Elburg 
Tijdens de Algemene Ledenvergadering van donderdag 20 april j.l. heeft de afdeling 
afscheid genomen van Peter van der Neut als voorzitter van de CDA afdeling Elburg. De 
rol van voorzitter van het bestuur en de eigen drukke werkzaamheden waren voor Peter 
steeds moeilijker te combineren. Peter is ruim 6 jaar voorzitter geweest.   
Het bestuur heeft Peter bedankt voor zijn inzet en activiteiten en hun waardering 
uitgesproken voor de wijze waarop hij vooral verbindend is geweest voor de afdeling. 
Bovendien geven zij aan dat zij het fijn vinden dat Peter bij de afdeling betrokken blijft dan 
weliswaar in een andere rol.  
De vergadering heeft Johan Hiddink unaniem als nieuwe voorzitter gekozen. Het bestuur 
heeft Johan veel succes gewenst in deze nieuwe rol binnen het CDA in Elburg. Het mail 
adres van de voorzitter blijft ongewijzigd: voorzitter@elburg.cda.nl 

 
Van de voorzitter (door Johan Hiddink) 

Als kersverse voorzitter  wil ik kort een bijdrage leveren aan de nieuwsbrief.  
In het dagelijks leven ben ik werkzaam als leidinggevende in de zorg. Wonen 
leven en samenwerken met mensen geeft mij voldoening. In mijn werk waar 
mensen wonen en op ondersteuning zijn aangewezen  zie ik mensen opleven 
als ze genieten van de wederzijdse aandacht voor elkaar en van de 

omgeving die bij hen aansluit. Een plek waar mensen gezien en gekend worden. 
De politiek zie ik als een plek waar mensen elkaar ontmoeten. Ook daar zijn waarden van 
gemeenschapszin en omzien naar elkaar belangrijk. De mensen staan niet op zichzelf 
maar worden mens in het contact met anderen. De politiek kan en wil daar juist 
ondersteunend aan zijn. 
Het lijkt een open deur maar dat is het niet. Bovenstaande boodschap is in deze tijd  meer 
onderscheidend dan u zou denken. Het neoliberale denken, de illusie van de 
maakbaarheid van je eigen geluk, de zelfredzaamheid en het individualisme lijken de 
bouwstenen te worden van de samenleving. Een visie op de mens  waarin de mens niet in 
verhouding met anderen  maar vooral in de verhouding tot zichzelf wordt geduid. 
Het menselijk leven  dat financieel economisch wordt geïnterpreteerd. Een voorbeeld uit 
de discussie over voltooid leven. Wat is voltooid leven vanuit het financiële economisch 
perspectief.  Is dat het leven is dan afgeschreven ….? 
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Met het CDA geloof ik willen we werken aan een samenleving waarin menselijk 
verhoudingen waarde hebben, waardevol en  belangrijk zijn om op te investeren. Mijn 
drijfveer is  om de moeilijk dilemma’s waarvoor we staan vanuit de waarden van 
rentmeesterschap, solidariteit, verantwoordelijkheid en naastenliefde  te onderzoeken.   
En dan met concreet gemeente beleid te komen. Dat is moeilijk in een maatschappij die 
zo snel verandert. Maar we hebben elkaar!  
 

Meer geld voor kindpakket (door Cees Dijkhuizen) 

 Vorig jaar heeft de regering besloten extra geld aan gemeenten uit te 
keren voor armoedebestrijding onder kinderen. Voor Elburg gaat het om 
ruim € 75.000 per jaar. In januari heeft CDA Elburg samen met PvdA en 
D66 aan de raad voorgesteld de extra financiën van het rijk ook echt ten 
goede te laten komen aan de doelgroep: door gezinnen met kinderen 
een hogere jaarlijkse bijdrage te geven én door meer gezinnen in 
aanmerking te laten komen. In de raadsvergadering van 8 mei is dit 

voorstel ook daadwerkelijk overgenomen, nadat advies was ingewonnen bij de Adviesraad 
Sociaal Domein. De raad heeft op basis van een uitgewerkt voorstel van CDA en 
ChristenUnie besloten het kindpakket te verhogen tot € 500 per jaar en de doelgroep te 
verruimen tot gezinnen met een inkomen van 130% van het sociaal minimum. 500 
kinderen in gezinnen waar iedere extra euro welkom is voor de noodzakelijke kosten van 
bestaan krijgen zo de kans om mee te blijven doen! 

 

Handhaving alcohol belangrijk (door Cees Dijkuizen) 

Het aantal jongeren dat ooit alcohol heeft gedronken daalt nog steeds in Elburg. Dat is 
goed nieuws en daarom moeten we op de ingeslagen weg doorgaan. De raad heeft 
daarom maandag het Preventie- en Handhavingsplan in het kader van alcohol 
vastgesteld. 
 
Als CDA hebben we wel aangedrongen op bespreking van dit onderwerp, we willen deze 
problematiek op de agenda houden. Het belang daarvan bleek ons onder meer na 
hierover te hebben gesproken met de wijkagent. Uit onderzoek blijkt dat bijna 30% van de 
jongeren alcohol drinkt. 20% drinkt zelfs vijf of meer drankjes met alcohol bij één 
gelegenheid. Meer dan 10% is dronken of aangeschoten geweest. Deze percentages zijn 
weliswaar lager dan in 2011, maar nog steeds is het zorgelijk. 1 op de 3 jongeren onder 
de 18 jaar drinkt alcohol en dat moet minder worden. 
 

 
 
De campagne NIX18 slaat aan. De tijd van gewenning is voorbij en de politie pakt 
overtreding hard aan. Als CDA-fractie zijn we blij met die handhaving. Verontrustend 
vinden we het te lezen dat de doelstelling van 2 x per jaar bezoeken van de horeca niet is 
gehaald in 2016, dit heeft te maken met onderbezetting in het team toezicht en 
handhaving vanaf juli 2016. Als CDA-fractie vinden we dit onacceptabel. De 
portefeuillehouder heeft aangegeven dit in de toekomst te willen voorkomen.  
 
 
 
 
 



“…Maar waarom de politiek?” (door Ramon Blaauw) 
Toen ik vorig jaar oktober de overstap maakte naar de brandweer in 
Deventer, begon er een nieuwe periode van kennismaking en elkaar leren 
kennen. Tijdens die gesprekken kwam al gauw mijn politieke voorkeur en 
betrokkenheid ter sprake. Meest gestelde vraag? Waarom iemand van mijn 
leeftijd (23) zoveel tijd zou willen steken in iets smerigs wat politiek heet, en 

dan ook nog bij het ‘grijze’ CDA. Ik moet bekennen dat dergelijke vragen je aan het 
denken zetten. 
Allereerst die leeftijd. Nog altijd blijkt politiek niet hoog op het prioriteitenlijstje van een 
leeftijdsgenoot te staan. Dat is een gemiste kans, zeker daar waar politiek beslissingen 
neemt over de lange termijn. Die thema’s lijken voor jongeren soms niet-relevant, maar 
kunnen op ten duur belangrijk zijn voor bijvoorbeeld werkgelegenheid en het aanbod van 
woningen in de gemeente. Wil je als huidige jongere invloed uitoefenen je woonomgeving 
voor in de toekomst, dan is nu het moment om aan te haken! 
Toch blijkt het gevoel van invloed te kunnen uitoefenen op het beleid niet erg groot, omdat 
er iets smerigs rondom politiek hangt. Onderzoeken voorafgaand de Tweede 
Kamerverkiezingen lieten duidelijk zien dat het vertrouwen in de politiek gedaald was. Ook 
ik heb weleens met gefronste wenkbrauwen een besluit genomen zien worden, met een 
gevoel van “dit had ik op mijn werk niet hoeven te proberen”. Dit gevoel komt mede voort 
uit mijn aversie tegen het politieke spel. De politieke partij wordt misschien wel te veel als 
het einddoel gezien, terwijl het een middel is om tot een belangrijker doel te komen: het 
mogelijk maken van een gemeente waarin burgers samenleven. Deze stelling past 
overigens prima bij mijn politieke stijl, die het beste te vergelijken is met de reclame van 
Klaverblad. Gewoon goede (verzekeringen) politiek. 
Aan dit alles probeer ik invulling te kunnen geven via het CDA. Ik heb heel bewust voor 
het CDA als middenpartij gekozen. Op basis van haar 4 uitgangspunten kan de partij te 
allen tijde een duidelijk CDA-geluid laten horen, passend bij de huidige tijdgeest waarin wij 
leven, zonder beklemmende normen die klakkeloos worden opgelegd. Over dat laatste zei 
John Stuart Mill ooit iets soortgelijks: “wie zijn eigen waarden aanvoert als grenzen van 
het discours, reduceert de vrijheid van meningsuiting tot nul”.  
Inmiddels zit ik een aantal maanden bij de nieuwe werkgever en heb ik goede contacten 
opgebouwd met de nieuwe collega’s. Het grootste compliment kreeg ik 2 weken terug: 
“Zeg Ramon, die CDA-mensen lijken zo slecht nog niet”. Voor alle comités geldt, dat men 
de gemeente gevraagd en ongevraagd van advies dient. Dit gaat over allerlei zaken die te 
maken hebben met de leefbaarheid en veiligheid in de wijken. In overleg met de 
gemeente wordt dan geprobeerd eventuele problemen op te lossen. Input moet komen 
vanuit de wijken. Hiervoor is bijvoorbeeld het inloopspreekuur bedoeld. Samenwerking is 
er o.a. met gemeente, politie, woningcorporaties en stichting Wiel.  

 
Wilt u deze nieuwsbrief niet meer ontvangen meldt u dan af via redactie@elburg.cda.nl 
 

De top 5 van onze lijst in 2014: 
 
1.Jan Neijzen  2.Cees Dijkhuizen    3. Hanna de Weerd     4. Marjan Holtrust      5. Johan Hiddink 
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